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Avstämning framtida vattenförsörjningen för Prästakullens koloniområde: Det alternativ 
för dragning av vattnet som diskuteras är Vivabs förslag till lösning med Derome förvaltning. 
Diskuterades också om koppling till kommunens nät vid Almers skola med servitut via Region 
Halland kan va en lösning, Peter skall ta kontakt med Legus rör för att undersöka om Legus 
rör vet var ledningarna är dragna inom vårt koloniområde och hur påkoppling till befintligt 
nät kan ske. 

Ordningen utanför lotterna, söder om parkeringen vid skogen: Besiktigas av hela styrelsen 
nästa mötesdag.

Genomgång av den årliga översynen av skötsel: Planering angående besiktning av lotter 
som fått påminnelse om skötsel. Alla i styrelsen ska gå med på denna besiktning så styrelsen 
är enig om vilka som är fortsatt dåligt skötta. Därefter kontaktas de kolonister som berörs.

Nedlortad toa vid parkeringen:  Åtgärd blir att sätta upp en lapp på våra anslagstavlor där 
det skall stå om den enskildes ansvar om skötseln och att om inte bättring sker så stängs de 
båda toorna. 

Anslagstavla för kolonisterna: Kerstin undersöker vad som finns och kostnader. Beslut tas 
på nästa möte. 

Arbetsgrupper: Dålig uppslutning kring att deltaga i koloniområdets gemensamma arbete.

 


